
Kildebrønde Bylaug Generalforsamling  
Mandag d. 3. marts 2025 kl. 20-21.30 
Den Gamle Skole – Kildebrønde landsby 

11 deltagere + 6 bestyrelsesmedlemmer  

Dagsorden 

1. Valg af dirigent: Pernille 

2. Valg af referent: Martina 

3. Valg af stemmetællere: N/A ingenting at stemme om 

4. Oldermandens beretning – evt. suppleret med beretning fra udvalg 

1. På trods at lidt mindre aktivitet holder frivillige det kørende. Fortovet er blevet 
rettet op ved boldbanen. Kildebrønde bladet er desværre slut. Mange tak til Gert 
Ellegaard for alt arbejdet. Udskifte i bestyrelsen.  

2. Teknisk udvalg (Ingefred): Trafiktælling igen efter der er sat skilte op med lastbil 
forbudt. Lys (byggepladsbelysning) på Skolestien bliver tidligst på efteråret. 
(ingen garanti). Anbefales at lave ”giv et praj” angående belysningen. Der 
diskuteres stadig om 2-i-1 vej igennem Byvejen og Strøhusvej. 

3. Aktivitetsudvalg (Pernille): Sommerskål blev afholdt juni 2024 og gentages i år 
28. juni. Halloween arrangement blev afholdt XX oktober 2024 og afholdes igen i 
år lørdagen inden Halloween. Når vejret bliver bedre håber vi at kunne arrangere 
aktiviteter og grill på hverdagsaftener. Der er søgt forskellige fonde til 
renovering/forbedring af boldbanen (fx RealDania). 

5. Aflæggelse og godkendelse af regnskab – regnskabsår 1. jan. – 31. dec.: Kassér Marcel 
gennemgår regnskab 

1. Medlemstal i 2024: 50 betalende husstande  

2. Kildebrønde bladet har skabt annonceindtægter som er brugt til at trykke 
bladet. Bladet har været selvkørende 

3. Spørgsmål om hvor meget der er renteindtægter (Marcel følger op) 

4. Regnskabet for 2024 er godkendt 

6. Fastsættelse af kontingent for kommende år: ingen ændringer 300 kr/hustand/år 



7. Valg til bestyrelsen i henhold til vedtægterne (Se §3): 

1. Marcel er genvalgt som kassér, Lonni valgt som Skriver/Sekretær, Ingefred 
genvalgt, Pernille genvalgt, Jan valgt (Jan stopper som Oldermand: stor tak for 
hjælpen og alt arbejdet!), Martina valgt som Oldermand. 

2. Johanne og Henrik genopstiller ikke. Sidsel og Gert er også fratrådt bestyrelsen. 
Stor tak til dem alle for et godt stykke arbejde! 

8. Valg af revisor (Se §3.2): Leif (Krohaven) 

9. Behandling af indkomne forslag (se §2.1): ingen indkomne forslag 

10. Eventuelt: 

1. Belysning ved p-pladsen ved kirken er sat op midlertidigt (forsøg i 3 måneder). 
Virker indtil videre. Planen er at der skal sættes permanente lamper op. 
Vejlamper er blevet sat højere og drejet lidt så det peger ud mod vejen. 

2. Skolebus pladsen er for dårlig lavet (Ingerfred følger op) 

3. Skrald, biler og containere på Kildebrøndevej – kan vi gøre noget ved det? 
(Ingefred undersøger) 

4. Åben hus på vandværket (dato?) kunne slås sammen med en aktivitet på 
boldbanen (Bjarne vender tilbage). 

5. Velkommen til nye tilflyttere. Hjælp hinanden med at give et praj (på 
bestyrelsesmailen) om der er nogen nye der er flyttet til. Velkomstbesked til nye 
bylaugs-medlemmer.  

6. Mail-liste til at få hjælp til praktiske ting 

7. Forslag om man kan hængte sig på TunePosten (Gerd Have vil undersøge 
nærmere)  

8. Hold en god tone i Kildebrønde facebookgruppe, der er blevet 
lavet ”retningslinjer/regler” og bestyrelsen administrerer hvis det er nødvendigt. 
Der er også 3 spørgsmål der skal besvares før nye medlemmer bliver godkendt  

 

 


